
Protokół nr 36 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 18.01.2023  

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

PORZĄDEK ZEBRANIA  

Szczecin, 18.01.2023 r. 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 14.12.2022. 

4. ul. Torowa pismo  Budimex 

5. ul. Granitowa projekt planu remontu 

6. Świąteczny Jarmark Sąsiedzki – podsumowanie 

7. Kulturalnie w Nowy Rok  kino dla Seniorów - podsumowanie 

8. Zebranie Przewodniczących Rad Osiedli z miasta Szczecina w sprawie budżetów Rad 

Osiedli. 

9. Uchwała nr 148/23 – plan rzeczowo-finansowy  RO Podjuchy na rok 2023  

10.  Uchwała nr 149/23 – dzierżawa ul. Marmurowa 

11.  Uchwała nr 150/23 –dzierżawa ul. Chromowa 

12.  Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

a. Pismo mieszkańca : chodnik Walczaka 9 - schody Skalista brak odpowiedzi. 

b. Linia 61 odpowiedź ZDTIM 

c. NIOL - 19.01.2023 Komisja Inicjatyw Społecznych posiedzenie 

d. Pozostałe uwagi przybyłych gości. 

13. Analiza bieżących ALERTÓW. 

14. Wolne wnioski i postulaty. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad. 1.  

1. Przewodnicząca Rady powitała Radnych i gości. Sprawdzono listę obecności – 

obecnych 8 radnych.  

Ad. 2. 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Spotkanie opuścił Radny: Paweł Dzierzęcki 



Ad. 3. 

Przybył Radny: Paweł Dzierzęcki 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 4.  

 Poinformowanie o zmianie w rejonie budowy przy ulicy Torowej. Prośba o 

przypomnienie mieszkańcom o zakazie poruszania się tym odcinkiem. 

Przybyła Radna: Sabina Adamowicz 

Opuścił spotkanie Radny: Paweł Dzierzęcki 

Ad. 5. 

 Otrzymaliśmy do wglądu projekt remontu ulicy Granitowej. Prośba o zgłaszanie uwag. 

Ad. 6. 

 Zebrane 15 300 zł. To bardzo dobry wynik. Mieszkaniec podziękował. 

Ad. 7. 

 Bardzo udana wyprawa – seniorzy dziękują serdecznie za możliwość uczestnictwa. 

Ad. 8. 

 Przedstawienie przez Przewodnicząca sprawozdania ze spotkania Przewodniczących 

Rad Osiedli. Głos w tej sprawie zabrał gość Radny Krzysztof Romianowski. 

 W dniu jutrzejszym jest posiedzenie Komisji Rady Miasta, która ma pod sobą Rady 

Osiedli. Przedstawicielem Rady będzie Przewodnicząca Rady. 

Ad. 9. 

Wniosek formalny o głosowanie tyko nad 1 projektem – radna Mirosława Roźmiej. 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Głosowanie Uchwały 148/23 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 10. 

Uchwała nr 149/23 

ZA: 5 PRZECIW: 1 WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 



Ad. 11. 

Uchwała nr 150/23 

 ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

 

Ad. 12 

a. Brak odpowiedzi od miasta – przypomnieć się w tej sprawie. 

b. Odpowiedź – niestety nie będzie przedłużona linia 61 

c. Spotkanie NiOL. Kwestia budżetowa. Przewodnicząca będzie także postulować 

temat parkingu przy przychodni. 

d. Wniosek mieszkańców – Kozielicka – mieszkańcy sami w swoim zakresie 

utwardzają. Wniosek o przywiezienie materiału i przywiezienie kruszywa -

gdzie się wybijają dziury. Wnioskował wcześniej mieszkaniec – składając 

pismo. Rada rozpozna temat w tym zakresie u zarządcy drogi. 

Ad. 13. 

Alert związany ze spalonymi kontenerami na odzież – kontener usunięty. 

Ad. 14. 

Chełmińska próg zwalniający – wstępny wniosek, by taki próg ustawić przy wejściu na 

nowobudowany Skate Park Chełminek. 

Skalista próg zwalniający – jeden został założony, wniosek o zwrócenie się o jeszcze jeden, by 

uregulować (zwolnić ruch) na całej ulicy. 

Ad. 15 

Zakończenie – następne spotkanie 1 marca 2023. 


